



Referat fra bestyrelsesmøde 9. april 2025

Tilstede: Hugo, Jette, Ida, Eva, Christina og Tina

Aktuelt:

Jette følger op på den sidste underskrift der mangler på referatet fra generalforsamlingen

Eva og Christina går herefter i Sparekassen for identificering med referater

Eva og Christina deltager i DRF repræsentantskabsmøde lørdag den 12. april i Odense

Vi mailer liste over ansvarsområderne sammen med planen for forårsarbejdsdagen den 27/4 ud snarest.

De små grønne træplader ligger klar i foldskabet i stald 2, til dem der vil printe og laminere skilte til sommerfoldene. Lamineringsmaskine og -ark er i "Boxen"

Vanding af ridehusbunden i sommerhalvåret – tirsdage = Brian – fredage og søndage = Hugo

Der har været nogle misforståelser i kommunikationen hos nogle i sidste måned. Vi er fremover alle meget OBS på at undgå dette.

Klubbens Messenger er stadig kun en informations tråd, ikke en debat tråd.

Ida:

-Holder som altid godt øje med status på økonomi og budget og med den nye G4S pris

-Kontakter Helle ang. mad til arbejdsdagen den 27/4

-giver "Krybben udvalget" besked om at indkøb af evt. nyt grej skal ske ved dem selv, efter forudgående aftale med Ida herom.

Christina:

-Er løbende OBS på indkøbstalen i stald 2

-Tager kontakt til Jennifer fra NF, ang. evt. samarbejde vedr. opstilling af springbanen den 27/4

-Har fundet både banebygger og springdommer til maj stævnet

-Svar fra dressurdommere kan evt. være havnet i "spam" hvis ikke der, ledes der i D3 efter dressurdommer

-Musik i ridehuset til alle i hele klubben skal klares via egen minihøjttaler og egen mobiltelefon, hvis alle i ridehuset er enige herom.

-Kontakter Mette ang. Sound Box op til springbanen inden 10. maj

Hugo:

-Fold 9 og 10 er nu sået til med Horsemax Fiber ProNitro ligesom sommerfoldene

-Der er fokus på omhu med brug og genbrug af klubbens materialer, værktøj og maskiner

-Dressurbane 1 – skal bruges til P klasser 10/5 – Hugo er i fuld gang

Tina:

-Bringer hilsepligten i HOL i erindring hos nogen der evt. måtte have glemt det

-Prøver at arrangere 4 årlige møder for pensionærerne, især mhp. det fælles ansvar for vedligeholdelse af hegnet rundt om alle foldene, gødningsprøver og tilsvarende.

Forslag til ændringer eller supplement til klubbens: -sikkerheds- og ordensregler, -opstaldningskontrakt - staldvagtordning, -regler for brug af foldene og -staldvagtjeklister, hvor hele hesteholdet er tænkt ligelig med ind, skal altid sendes til bestyrelsen på mail og kan kun ændres herigennem.

Jette:

-Mailer til ”Sort Guld” ang. pris på leje af 40x80 meter på springbanen søndag d. 11/5 fra 10-12

-Holder evalueringsmøde med Nicklas ang. klargøring af HOL’s faciliteter før arrangementer.

-Sender fælles udarbejdet svar til pensionær vedr. forslag om supplement til overblik over pensionærernes ”staldvagt saldo” i Excel ark.

Eva:

-Instruerer vagtplanlæggeren i det nye Excel ark med overblik over ”staldvagt saldo”

-Er i fuld gang med opdatering af pårørendelisten

-Afventer tilbagemelding om mødetidspunkt fra evt. ny pensionær med vallak på 153 i stg.

-Er i fuld gang med stævnet i maj sammen med Christina